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PROTOKOLL 
KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET 
2022-02-07  

 

SIGNATURER 

 
UTDRAGSBESTYRKANDE 

 

 
 

    PLATS OCH TID Sessionssalen, stadshuset 220207 14.00–16.00 

NÄRVARANDE                                               

Ordförande Ulf Molin, kommunstyrelsen 
 
Ledamöter: Reinhold Knutsson, kommunstyrelsen 
 Gunilla Tengvall, socialnämnden  
 Inga-Maj Hult, SPF Seniorerna Höganäs 
 Ulla Nyberg, SPF Seniorerna Höganäs  
 Arne Nilsson, SPF Seniorerna Tre byar  
 Karin Smede, SPF Seniorerna Kullaberg Mölle 
 Mai-Lis Johansson, SPF seniorerna Viken 
 Thomas Behrens, Kullabygdens RPG 
 

Tjänstgörande ersättare: Bennie Persson, SPF Seniorerna Tre byar 
  
   

 Ej tjänstgörande ersättare: Elisabeth Berggren, SPF Seniorerna Höganäs  
 Lena Strandmark, SPF Seniorerna Kullaberg Mölle  
 Göran Andreasson, Kullabygdens RPG 

  
Övriga närvarande Ebba Larsson, medicinskt ansvarig sjuksköterska/strateg,  
 socialförvaltningen/Höganäs Omsorg AB 
 Arash Borhan, trafikplanerare, plan och bygglovsavdelningen 
 Torsten Rosin, kommunjurist, kommunledningskontoret 
  
 
Sekreterare Josefina Persson, äldreinformatör 
  

JUSTERING 

 
Utsedd att justera Arne Nilsson 
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§ 1 
VAL AV JUSTERINGSPERSON 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att utse Arne Nilsson att justera mötets protokoll. 
 
 
 
§ 2 
GENOMGÅNG AV DAGORDNINGEN 
 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna dagordningen 
 
 

§ 3 

 
GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

 

Protokollet från sammanträdet 211129 gicks igenom.  
 
  
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna föregående protokoll  
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§ 4 
 

INFORMATION FRÅN SOCIALFÖRVALTNINGEN OCH HÖGANÄS OMSORG AB 
UTIFRÅN PANDEMIN, VILKA KONSEKVENSER HAR DET BLIVIT, HUR HAR MAN 
KLARAT ATT BEMANNA VERKSAMHETEN, VILKA ERFARENEHTER HAR MAN 
FÅTT 
 – EBBA LARSSON, MEDICINSKT ANSVARIG SJUKSKÖTERSKA/STRATEG 
 
 
Ebba informerar att vi fortfarande är i en pandemi och även nu när restriktioner i samhället 
tas bort 9 februari kommer det att finnas kvar restriktioner inom hälso och sjukvården samt 
äldreomsorgen. Vårdpersonal och omsorgstagare ska även i fortsättningen testas vid sym-
tom/smittspårning. 
Vårdpersonalen kommer fortsatt att använda munskydd och i vissa fall även visir.  
När det gäller besökare på våra boenden ska de vara i omsorgstagarens egen lägenhet och be-
sökarna uppmanas att använda munskydd. 
Det finns under pandemin informationspärmar som uppdateras kontinuerligt med aktuell in-
formation ute på enheterna. Det finns även tillgång till instruktionsfilmer och informations-
kort som man kan ha lättillgängligt tex hur man använder skyddsutrustning på rätt sätt.  Vård-
personalen har under hela tiden haft tillgång till skyddsutrustning även om det i början var 
mycket svårt att få tag i. Numera finns det 3 månaders lager med skyddsutrustning på central-
förrådet. 
Höganäs kommun hade inte någon överdödlighet 2020. 
Nu de senaste veckorna är det varit mycket vårdpersonal som varit sjuka och bemanningen 
har varit mycket ansträngd men under kontroll och som följd av detta har man tvingats att 
prioritera insatserna tex har städ och dusch med mera glesats ut. 
Höganäs kommun har en hög vaccinationstäckning. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att  lägga informationen till handlingarna 
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§ 5 
 

 INFORMATION OM KOLLEKTIVTRAFIKEN OCH FLEXLINJEN   
– ARASH BORHAN, TRAFIKPLANERARE PLAN OCH BYGGLOVSAVDELNINGEN 
 
Arash informerar om att Skånetrafiken kommer att göra en del förändringar i busstrafiken 
from med dec 2022 med några nya linjer bland annat linje 223 som kommer att trafikera Ny-
hamnsläge, Arild och Jonstorp. På sikt (oklart när) planeras det också att startas upp plustrafik 
för linje 223. 
Det kommer även att bli en ny linje (Skåneexpressen 11) som kommer att gå mellan Helsing-
borg och Höganäs och trafikeras med bussar med hög komfort. Det planeras även för en ny 
busslinje 226 som ska gå längs med väg 112 till Ängelholm. 
Man kommer också att se över linjesträckningen på Flexlinjen 201. Flexlinjen går idag måndag 
till fredag och är kostnadsfri för alla. Förslag finns att Flexlinjen även ska gå lördagarna. 

 
 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att  lägga informationen till handlingarna samt att Arash får information från kommunala 
pensionärsrådet att det i nuläget fungerar mycket dåligt med bytena i bland annat  Ny-
hamnsläge eftersom bussarna inte väntar in varandra.  
 
 
 
 
§ 6 
 

PRESENTATION AV REVIDERADE ARBETSORDNINGEN FÖR KOMMUNALA 
PENSIONÄRSRÅDET  
 – TORSTEN ROSIN, KOMMUNJURIST, HÖGANÄS KOMMUN 
 
Torsten informerar att det finns en ny uppdaterad arbetsordning för kommunala pensionärs-
rådet (Kommunal författningsamling 2022:03) Den är beslutad av kommunfullmäktige 2022-
01-27 och gäller ifrån 2022-01-01. Syftet med kommunala pensionärsrådet är att informera, 
samråda och inhämta synpunkter. Nytt är bland annat  att de etiska riktlinjer för rådets interna 
arbete och att kommunala pensionärsrådet kommer att ha 5 sammanträden per år. Se bilaga 1. 
Vice ordförandeskapet kommer att alternera mellan de olika föreningarna i den ordning de 
står på adresslistan.  Vice ordförande väljs på ett år. 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att  lägga informationen till handlingarna.   
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§ 7 
ULF MOLIN INFORMERAR  

 

• Skatteunderlaget i kommunen har ökat. Befolkningsmålet är 30 000 invånare år 2030 
och 32 000 invånare år 2035. 

• Ny gymnasieskola planeras att  byggas centralt i Höganäs 

• Qvickkiosken ska säljas. 

• Höganäs kommun kommer att ta över drift och underhåll av Måarpsvägen och 
Gamla Plönningevägen. 

• Hela Höganäs på riktigt 31/3 - 2/4. Medborgardialoger med mera i Blå hallen.  
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga information till handlingarna  
 
 
§ 8 
 
ÖVRIGT 
Lena Strandmark, tackar för gott samarbete med informativa möte. 
 
 
§ 9 
NÄSTA SAMMANTRÄDE  
 
Nästa sammanträde med kommunala pensionärsrådet är måndag 21 mars klockan 14.00–
16.00 i Gruvsalen, Stadshuset och nästa dialogmöte är torsdag 3 mars klockan 14.00–15.00 på 
Brorsbacke Storgatan 35 i Höganäs 
 

 UNDERSKRIFTER 

 

Vid protokollet  ....................................................  
 Josefina Persson 
 
 
Ordförande  ....................................................   
 Ulf Molin 
 
 
Justerande  ....................................................  
 Arne Nilsson 


